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Onderwerp: Duurzame herontwikkeling bestaande gebouwen 

 

 

Geachte heer Van Rozendaal,  

 

Naar aanleiding van uw onderstaande vragen van 5 oktober 2017 antwoorden wij u als volgt. 

 

De herontwikkeling van het Zwijsenpark in Veghel  is een regionaal, provinciaal en landelijk 

voorbeeld van hoe hergebruik van bestaande panden een belangrijke bijdrage kunnen leveren 

aan duurzaamheid en energiebesparing. De medewerking van de gemeente hieraan is weinig 

stimulerend en enthousiasmerend.  

 

Op korte termijn zullen in ieder geval het gemeentehuis in Schijndel en het ziekenhuis in Veghel  

herontwikkeld worden. D66 streeft maximale duurzaamheid bij die herontwikkeling na. Volgens 

het coalitieprogramma wil de gemeente Meierijstad wil duurzaamheid bij alle besluiten als 

toetsend criterium hanteren.   

 

Daarom de volgende vragen:   

Wat kan en wil het college doen om duurzaamheid bij herontwikkeling van het gemeentehuis in 

Schijndel en het ziekenhuis in Veghel wezenlijk onderdeel te laten zijn van de plannen en bij de 

vergunningverlening niet alleen beeldkwaliteit maar ook duurzaamheid  als volwaardig element 

nadrukkelijk mee te nemen? 

 

Wat vindt u dat de rol van de gemeente moet zijn bij herontwikkeling van bestaande panden ten 

aanzien van duurzaamheid? 

 

Hoe gaat het college voorkomen dat bij herontwikkeling van bestaande gebouwen in zijn 

algemeenheid en  de twee eerder genoemde gebouwen in het bijzonder weer een remmende rol 

van de welstandscommissie optreedt en hoe gaat u er voor zorgen dat duurzaamheid een echte 

en eerlijke kans krijgt bij herontwikkelingsplannen? 
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Is het college bereid om in de toekomst  af te wijken van een welstandsadvies zolang de  

duurzaamheidsexpertise in de welstandscommissie diffuus is en het college nog geen (andere) 

instrumenten heeft om duurzaamheid in het besluitvormingsproces van vergunningverlening mee 

te nemen?  Op welke wijze wil het college duurzaamheidsaspecten een nadrukkelijke plaatst gaan 

geven in de vergunningsverlening?   

 

Antwoord 

S.v.p. mondelinge beantwoording in raadsvergadering van 12 oktober 2017. 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Meierijstad, 

 

De secretaris,                                                              De burgemeester, 

 

 

 

Drs. M.G.C. Wilms-Wils RA.                                       M.A. Fränzel Msc. 

 

 

 
 

 

 

 


